

PSK Kupla ry Hallituksen kokous 8/2022 Esityslista

Aika: 13.7.2022 klo 17.30

Paikka: ZOOM

- Paikalla:

- Oskari Luoma (sihteeri)
- Eero Pollock
- Tuomas Herlevi liittyi: 17.39
- Tommi Lintilä Poistui: 19.03
- Marianne Sola
- Ada Nyström
- Jesse Paakkari (puheoikeus)
- Paul Närhi

- Poissa:



Pöytäkirja

Jesse esitteli kokouksen aluksi sijoitustoimintaa Kupla:ry tä varten.

Kerhokokoukseen tuodaan esitys kuplan tulevaisuuden sijoitustoiminnasta.

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.15

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Työjärjestyksen hyväksyminen

Kohta 7.1 ensin

Muutoin esityslistan mukaan

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys.

4. Ilmoitusasiat (Kaikki)

Dykkergruppaa on kutsuttu suurjouluille!

Rapujuhlien suunnittelu on lähtenyt käyntiin.

5. Yleiset asiat (Kaikki)

5.1. AYY yhdistystukihakemus



- Marianne lähettänyt hakemuksen ja sopinut AYY kanssa, että hakemuksen liitteet toimitetaan kevään ylimääräisen kerhokokouksen jälkeen. (Madde)
- Tukia on selvästi vähennetty kaikilta sidosryhmiltä. Kupla ei saanut AYY:ltä tukea tänävuonna.

5.2. Kevään toinen kerhokokous sovitaan sitten, kun 2021 pöytäkirjat on korjattu toiminnantarkastajien kommenttien mukaisesti. (Madde)

Järjestetään kun vuoden 2021 pöytäkirjat on saatu käsiteltyä loppuun.

5.3. Madde tehnyt koosteen jäsenkyselyn vastauksista ja esittelee ne kokouksessa. Kooste pöytäkirjan liitteenä. Kevään toiseen kerhokokoukseen tehdään myös oma kooste (Madde)

5.4. Kilometrikorvausten tilannekatsaus - polttoaineen hinnat nousseet + irmelin vetolisä. Asia nostettu tg:ssä esille Utön jälkeen (Madde)

Veneen huoltoon liittyvät polttoainekulut tarkastellaan aina tilannekohtaisesti. Eero tarkastelee korotustarvetta normaaleihin kilometrikorvauksiin seuraavaan kokoukseen.

6. Jäsenet (Paul)

6.1. Uusia jäseniä:

Ei uusia jäsenhakemuksia

7. Talous (Eero)

7.1. Paakkari esittelee kerhon sijoitustoiminnalle ehdotusta

7.2. Talouskatsaus 7/22 saatavilla. 8/22 tulossa.

7.3. Välitilinpäätös työn alla

7.4. Heliumin hintaa nostettava. Rahis esittelee pian nousun erillisessä kokouksessa ja käyttöön 1kk jäsenistölle ilmoituksen jälkeen.

7.5. Hyväksyttävät laskut tulee eri E-kokoukseen ja ne hyväksytään sitäkautta.

7.6. CFM-kehityksestä erillinen E-kokous

8. Sukellus (Tuomas)

Rapujen katselusukellus järjestetään Eeron toimesta sisävesiin.

9. Koulutus ja kurssit (Paul)

P2 kurssin järjestäminen syksyille selvityksessä

10. Uppopallo (Tommi)

10.1. Kesätreenit pyörii. Lokakuussa alkaa sarja taas. Ensimmäinen hallivuoro to 18.8.

10.2. Syyskuussa 29.09 uppopallo intro, jota mainostetaan lukuvuoden alussa olevissa tapahtumissa.

11. Veneet ja kalusto (Tuomas)

Hyväksytään Olli Jarvan ehdotus uusista tarkennuksista koskien eri taseisia kippari rooleja.



12. Kammio ja AD (Ada)

- 12.1. Kammion sähkölukon / avainjärjestelmän uusinta
Halukkaita? Olemassa on jo kaikki tarvittava, tekijä tarvitaan. Pohdintaa talkoiden sitominen avaimeen/täyttöoikeuteen.
- 12.2. Sovitaan seuraavista Kammiotalkoista. Siivous, Pullojen laputus, **tuplasetin kasaaminen**. Ada sopii seuraavat kuukausitalkoot. Painotuksena muu kuin pelkkä siivoaminen.
- 12.2.1. QR-koodi Tuomaksen toimesta tehty, info ja jatko?
- 12.2.2. Tapio Ilomäellä idea vuokrawingitelineen uusinnasta. Oskari ja Tapio hoitaa
- 12.3. Kuplan rapujuhlat: käytetään loppu AD budjetti, eli 93,76€. Rapujuhlassa lainassa asioita, osallistumismaksu veloitetaan todennäköisesti etukäteen. Mistä budjetista maksetaan, jos jokin lainattu menee rikki? Miten toimii laillisesti juomaliput?
- 12.4. Ison pullohyllyn uusinta (Eero)
Hyllykorkeudet ovat epäoptimaaliset Kammion pullohyllyssä kompressorihuonetta vastapäätä (vuokraregujen toisella puolella).
Hyllyn uudelleen rakentamalla saataisiin pullotilaa arviolta 1-2 hyllylistä.
Kustannuksia tulee puutavarasta ja pienraudasta.
Tekijöinä Jarva ja Huhta

Jarvan kommentti 12.7.2022:

millanen budjettitilanne ois jos selvitetäis paljon maksais rakentaa se iso pullohylly uusiks niin että se ois oikeesti järkevillä hyllykorkeuksilla?

Puusta rakentaisi edullisesti päädyt. Hyllyjä tarvis pari lisää ja ne maksaa jokusen verran rahaa. Ruuvit ja kulmaraudat jne. ei ois paha (jotain on kammiolla valmiiks ja sanoisin että ne ois ehkä 50€?) ja työkalut on valmiiks olemassa kaikki. Puutavara ois varmaan about 100€

Puutavaraa saattaa saada käytettyä jämäpalaa, ei tarvitse olla uutta hienoa kaupasta.

Ehdotus:

Rahis tarkastelee budjettitilannetta tarkemmin välitilinpäätöksen kanssa ja ehdottaa budjettia, n. 200€, hyllyille erillisessä e-kokouksessa.

13. Varainkeruu (Madde)

- 13.1. Madde ja Ulla keskustelleet kuplavaatetilauksesta, Ulla otti hoitaakseen.

14. Tapahtumat (Kaikki)



14.2. Seuraavat leirit:

- Södeskär/Biosukeltajat. En saanut vastausta
- Vasikkasaari - Vallilat/Ulla järjestävät.
- Idän ihmeet - Ada. Millä kynnyksellä järjestetään? 500€ majoitus, 8/12 paikkaa varattuna.
- Tornator - Järjestäjä puuttuu. Tuomas avaa ilmon
- Finnedykket - Madde järjestää.

14.3. Kammioiltoja

Järjestettiin kammiotalkoot joiden yhteydessä kroketti turnaus.

15. Illu & Some (Ada)

15.1. Seuraava Illu

Tarvitaan joku auttamaan Noraa. Madde yrittää ehtiä ja ilmoittaa seuraavassa kokouksessa (7/22), mikäli aika ei riitä.

15.2. Aftermovien osat kaikki osat julkaistu.

15.3. Hallituksen **esittelypostaukset**, järjestys, tiedot ja tarinat. Toteutetaan.

15.4. Mainostetaan google-kuvakansiota tehokkaasti kesäkuussa - kesältä tulee olemaan paljon kuvia. Muistetaan tehdä kansiot tapahtumille ja jakaa kansioden linkki tapahtumien/leirien tg-ryhmässä/kuplawebissä.

- Kausi 2022 sekalaiset: <https://photos.app.goo.gl/wWE1sKi4s6rarD8m9>
- LSPK: <https://photos.app.goo.gl/a7bSkYmsvZ9USaso9>
- Pyksipyörähdys: <https://photos.app.goo.gl/pfWSoiRDDqKeK2LU7>
- Juhannusleiri 2022: <https://photos.app.goo.gl/yFLFvkvNpuG5RW4q7>
- Utö 2022: <https://photos.app.goo.gl/zcnpkDUqAYFx82R27>

16. Muut esille tulevat asiat

16.1. Lainauskirjaston ylläpito

Keskustelua lainauskirjaston roolista ja ylläpitämisestä.

Madde ja Tuomas selvittävät pyksipyörähdys-leirillä uusien jäsenten mielipidettä lainauskirjaston tarpeellisuudesta.

17. Seuraavat kokoukset

- Sovitusti lähtökohtaisesti: Joka kuun toinen keskiviikko
-
- Keskiviikko 14.9 klo 17.30
- Keskiviikko 12.10. klo 17:30

18. Seuraavaan Hallitus tiedottaa -viestiin

Marianne & Oskari tekevät pohjan ja kysyvät hallitukselta

- Uusi helium analyytikööri



- Veneiden tilanne: Irmelin akku uusitaan, Hinkki vesillä
- Tuleva rahoitusehdotus (Paakkari)
- Kompressorit: Vesitysongelmaa, tuuletin toimii taas, data ei kulje
- Uppopallokultaa
- Tulevat leiritapahtumat
- Tulevat kuukausitalkoot
- Härpäketilaus jos saadaan tulille ennen viestiä
- Ei hallivuoroja kesällä, jatkuvat 18.8.
- Suoja-alue & sotamuseon luvat

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.35

Liitteet

Puheenjohtaja	Sihteeri
	
Marianne Sola	Oskari Luoma

